

《单词百科:progressively是什么意思?progressively怎么发音?progressively的解释和用法》

英语单词progressively是什么意思?progressively怎么读?progressively怎么发音?简答网为您整理了progressively的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



progressively怎么读

progressively的读音:[pr gres vli]

progressively的意思

1、adv.前进地，日益增加地;逐步;

progressively的近义词

1、gradually adv.逐渐地，逐步地;

- 2、 increasingly adv.不断增加地;越来越多地;
- 3、 little by little adv.渐渐;
- 4、 more and more 越来越;越来越 ...;日益;

progressively的双语例句

- 1、 Progressively increasing the amplitude leads to the bouncing period doubling then quadrupling.

假如逐渐增大振幅,水滴跳动的频率将会加倍,继而再变成四倍.

- 2、 Or were they bipedal ground runners whose evolving wings allowed them to take progressively longer jumps?

或者,它们是在地面奔跑的两足动物,不断进化的翅膀使它们跳动颠幅越来越远 吗 ?

- 3、 The subchondral bone bears progressively greater loads as cartilage destruction evolves.

软骨破坏过程中,软骨下骨骼的负荷逐渐加重,骨负荷加重刺激骨骼重新塑和新骨沉积,表现为边缘的骨赘形成和软骨下骨质硬化.

- 4、 By analysis, we found carotid plaque increased progressively with age ($P < 0.01$).

分析发现:随着年龄的增大,颈动脉斑块的发生率明显增加 ($P < 0.01$).

- 5、 He became a progressively harsh and disillusioned critic of his country's failings.

他成了一个摒弃一切幻想,严厉抨击时弊的批评家.

- 6、 As it moved upmarket, ICI became progressively less imperial , less chemical and less industrial.

卜内门化学工业有限公司进入高端市场后,逐渐削弱了集团化,化学制品和工业化.

- 7、 The bank has progressively increased its liquidity.

银行逐渐地增加其流动资产.

- 8、 The intervals of silence grew progressively longer ; the delays became maddening.

他等着每一次敲击声,烦躁而恐惧,自己也不知道为什么.

9、The output increases progressively with years.

产量与年递增.

10、Central authority has been progressively weakened since the outbreak of the civil war.

内战爆发后,中央权威已经逐渐被削弱.

11、Her homework became progressively worse.

她的家庭作业一次比一次差.

12、Enter a mild boundary at first. Then progressively open the spine.

最初先进入温和的姿势,然后逐渐展开脊柱.

13、You must a long time for waiting, and then to get closer to it progressively.

一定要经过漫长的等待,然后再循序渐进地接近它.

14、Since 1980, regulations have been progressively relaxed until they have practically disappeared.

1980年以来,监管不断放宽,甚至到了名存实亡的地步.

15、The amount of the loan from the bank was progressively reduced.

银行的贷款一次比一次少.

16、The situation was becoming progressively more difficult.

局势变得愈发困难起来.

17、Blood the muscles and skin of the limbs was also found progressively to decrease.

人体肌肉和四肢皮肤的血液循环日益减少.

18、The problem became progressively worse.

问题变得越来越严重.

以上是简答网为您整理的progressively怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于progressively的用法、progressively的释义、progressively的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/progressively>

